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Депутатів Кубейської сільської ради

ЗВЕРНЕННЯ

Останнім часом на території Кубейської сільської ради спостерігається 
вкрай небезпечна ситуація щодо потрапляння у населених пунктах громади 
хижаків. До депутатів Кубейської сільської ради звертаються мешканці 
громади з інформацією про появу на їхньому подвір’і лисиць та шакалів. 
Деякі мешканці зафіксували появу вовків неподалік населеного пункту. їхні 
сліди місцеві знаходять й біля своїх будинків. Дики тварини заходять до 
будинків і чинять велику шкоду людям :викрадають та поїдають домашніх 
тварин. Такі випадки вже непоодинокі. Найчастіше це трапляється у місцях 
біля лісосмуг.

Напевно до такої ситуації призвела заборона на полювання, яку 
запровадили по всій Україні відразу після повномасштабного вторгнення. 
Вже третій рік йде зростання чисельності хижаків і це призвело до 
збільшення випадків сказу. Ми всі розуміємо, що будь-яка тварина може 
нести небезпеку, особливо хижак. Вони втратили відчуття страху, тому так 
близько підходять до людського помешкання.

Ситуація, яка спостерігається на території Кубейської сільської ради не 
тільки небезпечна , вона критична і потребує негайного втручання вищого 
органу влади та відповідних служб.

На підставі вищевикладеного, багаточисельних звернень мешканців 
громади, просимо Вас негайно звернутися до Голови Начальника 
Болградської РДА для реагування і сприйняття у вирішенні цього питання.


